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PROTOKÓŁ NR 11/2011 

 

Z jedenastej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 28 listopada 2011 roku w 

lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej – 

Przewodniczącej Rady Gminy. 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Obrady rozpoczęto o godz. 1010 , zakończono o godz. 1225. 

 

Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 

Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 

2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 

3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 

4. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 

5. Pan Zbigniew Prus – SPZOZ Maków Maz. 

6. Pan Jerzy Kacprzyk – SPZOZ Maków Maz. 

7. Pan Jerzy Wielgolewski – SPZOZ Maków Maz. 

8. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 35 

9. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 6 

 

 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
 

Ad.pkt.1 

 

 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich 

radnych, sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 

 Na podstawie listy obecności (załącznik do protokołu) stwierdziła quorum władne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.pkt.2  

 

 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad oraz 

poprosiła o zgłaszanie propozycji zmian porządku obrad. 

 Radna Jadwiga Witkowska – czy według statutu gminy obowiązuje nas termin 7 dni na 

zawiadomienie o sesji? Chciałabym zgłosić, że nie otrzymałam zawiadomienia w terminie 7 dni przed 

sesją.  
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 Mec. Dominik Pogorzelski – tak obowiązuje 7 dniowy termin. Czy w związku z tym chce Pani 

podważyć ważność dzisiejszej sesji? 

Radna Jadwiga Witkowska – nie, chciałam tylko to zgłosić i nie chcę poddawać tego pod 

głosowanie. 

  

Porządek dzienny: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje radnych. 

7. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach majątkowych 

radnych i pracowników samorządowych. 

8. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011-2014. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 

lata 2011-2017. 

9. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Karniewo na 2011 rok. 

 a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 

10. Obniżenie ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.  

11. Określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

12. Określenie wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku. 

13. Określenie wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.pkt.3 

 

 Przewodnicząca rady Gminy Beata Jackowska - protokół jest do wglądu w biurze rady, czy 

życzycie sobie Państwo odczytanie go teraz? 

 Nikt z obecnych nie zgłosił potrzeby odczytania protokołu. 

 

 

Ad.pkt.4 

 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  

w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu).  



3 
 

Następnie zostały wręczone kwiaty Panu Zbigniewowi Deptule Staroście Powiatu 

Makowskiego, w ramach podziękowania za remont drogi Mosaki – Przemiarowo.  

Wójt Gminy Michał Jasiński – podjąłem decyzję o użyczeniu Szpitalowi z Makowa 

Mazowieckiego budynku ośrodka zdrowia w zamian za dokończenie remontu. W dniu dzisiejszym po 

sesji zapraszamy na uroczyste otwarcie nowo wyremontowanego budynku. 

 

 

Ad.pkt.5 

 

Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 

komisji w okresie międzysesyjnym. 

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 

Socjalnych – komisja odbyła posiedzenie 23 listopada 2011 roku, na którym zostały omówione 

projekty uchwał:  

a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 - 2017. 
b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011r. 
c) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
e) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień 

w tym podatku. 
Została także omówiona informacja o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

10 miesięcy 2011r. Materiały po analizie i omówieniu przyjęto. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 25 listopada 

2011 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał: 

a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 - 2017. 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011r. 
c) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
e) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień 

w tym podatku. 
Została także omówiona informacja o zakresie działania Ośrodka Doradztwa Rolniczego w 

Makowie Mazowieckim. Materiały po analizie i omówieniu przyjęto. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 

komisja odbyła posiedzenie 23 listopada 2011 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał: 

f)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 - 2017. 

g) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011r. 
h) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
i) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
j) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień 

w tym podatku. 
Została także omówiona ocena realizacji zadań inwestycyjnych za okres od 1.01.2011r. do 

30.11.2011r. na terenie Gminy Karniewo. Materiały po analizie i omówieniu przyjęto. 
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Ad.pkt.6 

  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radny Andrzej Chełchowski – czy ktoś oglądał drogę Chełchy Kmiece – Słoniawy? Kiedy 

zostanie naprawiony ten najgorszy odcinek drogi? 

Radny Adam Szczepański – kiedy będą malowane linie na drodze Mosaki – Gościejewo? 

Radna Barbara Kuczyńska – chciałabym się dowiedzieć jakie są warunki wydzierżawienia 

ośrodka zdrowia, czy gmina nie poniesie strat oraz jaki czynsz był brany pod uwagę? Co dalej z 

biogazownią w Karniewie? 

Radna Jadwiga Witkowska – czy informacja o odbiorze ośrodka zdrowia nie była skierowana 

do radnych za późno? Czy w Gościejewie jest tworzone wysypisko śmieci? Czy majątek gminy może 

być wydzierżawiony przez Wójta? 

Radny Marcin Chrzanowski – czy będzie jeszcze przeprowadzana wycinka poboczy, ponieważ 

w niektórych miejscach przydałoby się to uzupełnić? 

Radny Waldemar Zając – jakie są procedury przy budowie biogazowni? Chciałbym także 

podziękować za nowe przystanki w Karniewie. 

Radny Tomasz Kaźmierczak – co dalej ze sprzedażą działki w Łukowie? 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi na interpelacje będą udzielane w 

punkcie 14. 

 

 

Ad.pkt.7 

 

Przewodnicząca Rady, Beata Jackowska przedstawiła informację o oświadczeniach 

majątkowych radnych, stanowiącą załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy, Michał Jasiński  przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych 

pracowników samorządowych, stanowiącą załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.pkt.8 

 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

na lata 2011-2017 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji. Prosimy o 

odczytanie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011-2017 (załącznik do 

protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała Nr XI/47/2011 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo 

na lata 2011-2017 została podjęta jednogłośnie. 
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Ad.pkt.9 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad. 

Zmiany w budżecie były bardzo szczegółowo omawiane na posiedzeniach komisji i myślę, że nie ma 

potrzeby ponownie ich omawiać. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała Nr XI/48/2011 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok została podjęta 

jednogłośnie. 

 

 

Ad.pkt.10 

 

 Obniżenie ceny żyta. 

 

Wójt Gminy, Michał Jasiński – jak wszyscy wiemy, podatek rolny to nasz największy dochód. 

Moja propozycja, to obniżenie ceny skupu żyta do 65 zł. Przy takiej cenie domykamy budżet bez 

deficytu. 

Propozycja Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej – 60 zł 

Propozycja Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 60 zł 

Propozycja Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych – 55 zł. 

Radna Jadwiga Witkowska – proponowałabym aby zapytać sołtysów co myślą o takiej 

proponowanej cenie żyta i wprowadzić dyskusję na ten temat. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – propozycje ceny skupu żyta były 

przedyskutowane na posiedzeniach komisji i każda z komisji zgłosiła swoja propozycję. Nie widzę 

potrzeby jeszcze o tym dyskutować. Kto z państwa radnych chce aby wprowadzić dyskusję w tym 

temacie? 

1 radna Jadwiga Witkowska głosowała „za” wprowadzeniem dyskusji. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do głosowania, kto z państwa 

radnych jest za obniżeniem ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego do kwoty 65 zł? 

Głosowanie: 

0 radnych glosowało „za” 

 

15 radnych głosowało „przeciw” 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do głosowania kolejnej 

propozycji Komisji Rolnictwa oraz Komisji Planowania.  

Kto z państwa radnych jest za obniżeniem ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego do kwoty 60 zł? 
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Głosowanie: 

10 radnych glosowało „za” 

4 radnych głosowało „przeciw” 

1 radny „wstrzymał się” od głosu. 

 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

 

Głosowanie: 

10 radnych –„ za” przyjęciem uchwały 

4 radnych głosowało „przeciw” 

1 radny „wstrzymał się” od głosu. 

Uchwała Nr XI/49/2011 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego została podjęta większością głosów. 

 

 

Ad.pkt.11 

 

Określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad. 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Proszę o 

odczytanie uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

określenia stawek podatku od nieruchomości (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

10 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

1 radna – „przeciw” podjęciu uchwały. 

4 radnych – „wstrzymało się” od głosu. 

Uchwała Nr XI/50/2011 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

została podjęta większością głosów. 

 

 

Ad.pkt.12 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad, 

określenie wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku. 

Wójt Gminy, Michał Jasiński – chcielibyśmy wprowadzić drobne poprawki w omawianym na 

posiedzeniach komisji projekcie uchwały. W § 2 punkt drugi otrzymuje brzmienie „Zwalnia się z 

podatku od środków transportowych jeden samochód ciężarowy o dopuszczalnej masie całkowitej 

powyżej 3,5 tony do 11 ton wykorzystywany wyłącznie na cele związane z działalnością rolniczą 
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prowadzoną przez podatnika podatku rolnego.” Zmianie ulegają również dwie kwoty w załącznikach, 

które nie były kwotami minimalnymi. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku 

(załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

12 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

3 radnych – „wstrzymało się” od głosu. 

Uchwała Nr XI/51/2011 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku została podjęta większością głosów. 

 

 

Ad.pkt.13 

 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku 

obrad, określenia wzorów formularzy i deklaracji podatkowych. Proszę o odczytanie uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

określenia wzorów formularzy i deklaracji podatkowych (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr XI/52/2011 w sprawie określenia wzorów formularzy i deklaracji podatkowych, 

została podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad.pkt.14 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – Panie Wójcie prosimy o udzielenie odpowiedzi 

na interpelacje radnych. 

 Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – wiemy o konieczności wycinki drogi w stronę Słoniaw i na 

innych odcinkach, przed zimą zostanie dokonana ponowna kontrola, ale mamy ograniczone środki na 

ten cel. Malowanie linii na drodze powiatowej nie było ujęte w kosztorysie, miało być zrobione gratis. 

Jednak z uwagi na ilość robót dodatkowych w Czarnostowie, nie starczyło na ten cel środków, dlatego 

też na temat malowania linii odpowie nam Pan Starosta. W sprawie ośrodka zdrowia – wszyscy 

obecni tutaj radni wiedzą jak wyglądał ośrodek zdrowia przed remontem, ponieważ na jednej z 

komisji wspólnie oglądaliśmy budynek wewnątrz i z zewnątrz. Od wiosny na komisjach była mowa o 

tym, że nie mamy pieniędzy na dokończenie remontu budynku. Kwestia jest taka, że mówiłem o tym, 

że są dwie oferty na dokończenie tego remontu w zamian za użyczenie budynku. Często pojawiało się 

tu słowo dzierżawa, jednak nie jest to dzierżawa, a użyczenie. Odwodnienie pozostaje po stronie 

szpitala, natomiast ogrodzenie po stronie Gminy. 
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 Mec. Dominik Pogorzelski – generalną zasadą jest to, że Wójt dysponuje nieruchomościami, 

natomiast użyczenia może dokonywać bez zgody rady i nie jest wymagana w tym zakresie uchwała 

Rady Gminy. 

 Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – w tej chwili nie posiadaliśmy środków na remontu 

budynku a wiadomo, że Wójt ma zabezpieczyć opiekę zdrowotną. Dyrektorzy przedstawią za chwilę 

ofertę. 

 W temacie biogazowni były zebrania jeszcze 2 lata temu. Wiemy, że firmy interesowały się 

tym tematem. Są to grunty prywatne i nie możemy w tej kwestii wiele zrobić. Wszystkie informacje 

dotyczące tego tematu są jawne i będą do wglądu dla zainteresowanych. 

 W Gościejewie było zebranie, rozmawialiśmy z mieszkańcami o rekultywacji wysypiska które 

nie od dziś istnieje, tylko od wielu lat. Doszliśmy do wniosku, ze wysypisko zostanie zasypane i będzie 

posadzony tam las. Pieniądze, które weźmiemy za zasypanie wysypiska trafią jako dokładka do 

chodnika w Gościejewie na drodze powiatowej. 

 W zakresie sprzedaży działki w Łukowie nic jeszcze nie jest zrobione, jednak w niedługim 

czasie temat ten zostanie podjęty. 

 Pracownik Referatu, Jakub Wyrzykowski – działki które są kupione przez firmę, na których 

powstaje biogazownią są przeznaczone jako tereny usług uciążliwych przemysłu, czyli w planie 

miejscowym są już zadeklarowane, że właśnie tam można lokalizować przemysł uciążliwy i tego typu 

inwestycje. Jest na to uchwała Rady Gminy z 2003 roku. Aktualnie wydajemy decyzję środowiskową, 

a w tym przypadku zgodność z planem miejscowym jest w stu procentach. Inwestor wystąpił obecnie 

do Wójta o wydanie takiej decyzji środowiskowej. Decyzja ta zostanie wydana po zasięgnięciu opinii 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska i Powiatowego Inspektora Sanitarnego. Powiatowy 

Inspektor Sanitarny stwierdził, że nie jest konieczny raport oddziaływania na środowisko, natomiast 

Regionalny Dyrektor stwierdził, ze raport taki jest niezbędny. Na tym etapie firma otrzymała od nas 

postanowienie, według którego musi sporządzić raport oddziaływania na środowisko i do czasu 

przedstawienia tego raportu postępowanie jest zawieszone. Informacje o możliwości zapoznania się z 

dokumentacją znajdują się na tablicach informacyjnych w Urzędzie Gminy oraz na stronie 

internetowej. 

Radny Waldemar Zając – czy te działki są już sprzedane? 

Pracownik Referatu, Jakub Wyrzykowski – tak i są to działki o powierzchni około 3,5 ha. 

Radny Waldemar Zając – czy ten raport będzie robiony samodzielnie przez firmę?  

Pracownik Referatu, Jakub Wyrzykowski – raport będzie robiony przez odrębną i niezależną 

firmę w Ostrołęki, posiadającą wymagane uprawnienia.   

Mec. Dominik Pogorzelski – całe to postępowanie jest prowadzone z udziałem społeczeństwa 

i każdy może mieć wgląd w dokumentację. Firma płaci za raport, który będzie również do wglądu dla 

mieszkańców. Jednak jeśli wszystkie organy i instytucje opiniujące wydadzą opinie pozytywne, to tak 

naprawdę nie będziemy mieli narzędzi prawnych aby powstrzymać tą inwestycję. Mieszkańcy mogą 

się jedynie odwołać, ale organ odwoławczy i tak rozstrzygnie tą kwestię.  

 

 

Ad.pkt.15 

 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do kolejnego punktu wolne 

wnioski i zapytania. 
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Dyrektor GOK przedstawił krótką informację dotyczącą budowy i otwarcia inwestycji Nasza 

Wiejska Chata, które odbyło się 10 listopada 2011 roku. 

Starosta Powiatu Makowskiego Zbigniew Deptuła – bardzo dziękuję za kwiaty, za ten miły 

gest, cieszymy się, że inwestycja została już zrealizowana. W sprawie wyboru tej inwestycji Zarząd i 

Rada byli zgodni, ponieważ droga wymagała przebudowy chociażby z uwagi, że łączy 2 powiaty. 

Zawsze można mówić, że coś można było zrobić lepiej, ładniej, jednak to inwestycja za 10 mln i nie 

wszystko udało się przewidzieć. Wiemy, że pasy powinny być już malowane, ale będzie to zrobione 

wiosną. W przypadku chodników, po zrealizowaniu inwestycji wiemy już, że jest problem na przykład 

z chodnikiem w Gościejewie. Jeśli mieszkańcy się zgodzą, aby chodniki były za pasem drogi, to 

będziemy je robić.  Wiosną od skrzyżowania w Karniewie do Chełch, chodnik będzie robiony. Wiele 

rzeczy trzeba było zrobić w Czarnostowie, co nie było zaplanowane w projekcie. 

Na przyszły rok mamy zaplanowane 2 inwestycje – most w Łukowie i droga Krasne – Maków 

Mazowiecki. Bardzo proszę o współpracę i partycypację w kosztach. 

Chciałbym powiedzieć, że wystąpiłem do Zarządu Dróg Krajowych o sygnalizację świetlną na 

skrzyżowaniu w Karniewie, ponieważ to bardzo niebezpieczny odcinek drogi. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - prosimy Państwa sołtysów o zgłaszanie 

wniosków. 

Radny Marcin Chrzanowski – czy Gmina może liczyć na partycypację w kosztach w przypadku 

dróg gminnych? 

Starosta Powiatu Makowskiego Zbigniew Deptuła – liczyć zawsze można, ale jest wiele 

potrzeb. 

Radna Jadwiga Witkowska – chciałabym zgłosić, że jeden mostek jest zaniedbany. Gdzie 

mamy się zgłaszać z problemami? 

Starosta Powiatu Makowskiego Zbigniew Deptuła – sprawdzimy ten mostek. 

Sołtys wsi Gościejewo – Czy chodnik w Gościejewie będzie robiony, czy nie? 

Starosta Powiatu Makowskiego Zbigniew Deptuła – teraz już wiadomo, że koszt byłby 

znaczny i nieporównywalnie większy niż planowaliśmy. Musimy dobrze to przemyśleć i spotkać się z 

mieszkańcami. 

Radny Andrzej Chełchowski – wydaje mi się, że niektórzy radni przespali temat i dlatego teraz 

jest taka a nie inna sytuacja. 

Radna Jadwiga Witkowska – chciałabym odpowiedzieć, że na spotkaniu z Dyrektorem było 

tak przedstawione wszystko, że chodnik miał być. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – prosimy o przedstawienie informacji na temat 

Ośrodka Zdrowia. 

SPZOZ Maków Maz., Zbigniew Prus – Gmina Karniewo liczy ponad 5600 mieszkańców. Norma 

ustalona przez NFZ przypadających na jednego lekarza, to 2500 . W takim przypadku powinno być 2 

lekarzy na stałe. Otwierając Ośrodek Zdrowia chcemy ułatwić i uatrakcyjnić opiekę lekarską na 

terenie gminy. Zaczynamy swoją działalność, nie mając ani jednej deklaracji z państwa Gminy. 

Zaczynamy działalność na własny koszt i własne ryzyko. W naszym ośrodku zatrudnimy lekarza 

rodzinnego, lekarza pediatrę, lekarza ginekologa i umożliwimy pracę lekarzowi stomatologowi.  

Mieszkańcy będą mieli nieograniczony dostęp do lekarzy w Karniewie i w Makowie. 

Planujemy na pojedyncze dni wprowadzić lekarzy specjalistów. 

Podczas remontu budynku ponieśliśmy bardzo duże koszty, chociaż jest jeszcze dużo do 

zrobienia. Jest tworzony drugi gabinet lekarski.  Zobowiązaliśmy się do odwodnienia wewnątrz i na 

zewnątrz budynku. 
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Radny Andrzej Chełchowski – czy to już jest postanowione, że stomatolog będzie ten sam? 

SPZOZ Maków Maz., Jerzy Wielgolewski – nie możemy zatrudnić każdego stomatologa, 

ponieważ doktor Klonowski ma kontrakt na naszą gminę i na razie zostaje. Nie mamy wiedzy na jaki 

okres jest podpisany ten kontrakt. 

Poradnia ZDROWIE, Alina Karczewska – wszyscy powinniśmy pracować dla dobra klienta. 

Wiemy, że pacjent ma prawo wyboru lekarza rodzinnego a uważam, że pacjenci Gminy Karniewo 

mają dość dobry dostęp do opieki zdrowotnej. Mam pytanie do Wójta – dlaczego remont był robiony 

w takiej tajemnicy? Radni nic nie wiedzą? Bardzo duża część remontu była zrobiona za moje 

pieniądze a wiadomo, że każdy, kto wynajmuje budynek, remont i tak musi zrobić. 

SPZOZ Maków Maz., Zbigniew Prus – jak weszliśmy do budynku, budynek był zdewastowany, 

zagrzybiony, remontowaliśmy każdy centymetr i nic mi nie wiadomo, aby Pani coś nam do tego 

remontu dołożyła. 

Wójt Gminy, Michał Jasiński – wszyscy wiemy jak było z ośrodkiem. Dzierżawa Pani 

Karczewskiej trwała 10 lat, za 200 zł czynszu miesięcznie i nie były w tym czasie wykonywane żadne 

remonty. Po tych 10 latach odbyło się składanie ofert na dzierżawę budynku i oferta Pani 

Karczewskiej była najwyższa z kwota 5000 zł, co było płacone przez około 2 lata. Następnie Pani 

doktor przeszła do prywatnego gabinetu, opuszczając ośrodek, na którego termomodernizację został 

zaciągnięty kredyt. Następnie zrobiona została wymiana hydrauliki. 

Na 33 zebraniach wiejskich w tym roku, w których uczestniczyłem była mowa o możliwości 

przejęcia ośrodka zdrowia przez szpital z uwagi na brak środków na dokończenie remontu. 

 SPZOZ Maków Maz., Jerzy Wielgolewski – myślę, że zdrowa konkurencja podziała pozytywnie 

dla nas wszystkich, ponieważ to pacjenci wybierają lekarza rodzinnego i jeśli ktoś będzie zadowolony, 

to nie zrezygnuje. 

Mieszkaniec gminy, Leszek Żychowski – kiedy odbędzie się kontrola dzieci w szkołach? 

SPZOZ Maków Maz., Jerzy Wielgolewski – opieka dzieci w szkołach jest coraz bardziej 

ograniczona. 

Zastępca Wójta, Grzegorz Cesarski – informuje mieszkańców gminy, że tworzona jest baza 

smsowa i w ramach tej bazy przyjmujemy numery telefonów, adresy e-mail. Pan Lech Gutowski 

przyjmuje zgłoszenia, wiec jeśli chcielibyście Państwo być w tej bazie, to proszę o informację. 

 

 

Ad.pkt.16 

Po wyczerpaniu porządku dziennego  - Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska, dziękując 

wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XI zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                         

  Beata Krystyna Jackowska 
Protokołowała:  

Justyna Litwińska 


